

Esther M. Jost

Trademarks & Designs

Attorney-at-Law

+41 61 295 57 15

jost@bohest.ch

Education

Law, University of Zurich

Attorney-at-Law,

Grisons/Switzerland

Expertise

Trademarks, Designs, Copyright, Licensing
and General Contract Law

Associations

AIPPI, INTA, ECTA, LES, SAV

Curriculum

Esther M. Jost studied law at the University of Zurich and was admitted to the bar of Switzerland in 1994. She has since practiced as a litigator and counsel in contract law and intellectual property. Since 2004 she has deepened her knowledge in national and international trademarks/designs and relating contracts with the specialised law firm Meisser & Partners in Klosters. In January 2009 she joined BOHEST AG.

Marken und Designs

Rechtsanwältin, lic. iur.

+41 61 295 57 15

jost@bohest.ch

Ausbildung

Recht, Universität Zürich

Rechtsanwältin,

Graubünden/Schweiz

Fachgebiet

Marken, Designs, Urheberrecht, Lizenzen
und allgemeines Vertragsrecht

Verbände

AIPPI, INTA, ECTA, LES, SAV

Curriculum

Esther M. Jost studierte Recht an der Universität Zürich und erwarb 1994 das in der ganzen Schweiz gültige Anwaltspatent des Kantons Graubünden. Seither praktiziert sie prozessierend und beratend im Vertrags- und Immaterialgüterrecht. Ab 2004 vertiefte sie ihre Kenntnisse im nationalen und internationalen Marken-/Designrecht und damit zusammenhängenden Verträgen in der darauf spezialisierten Anwaltskanzlei Meisser & Partner in Klosters. Im Januar 2009 trat sie in die BOHEST AG ein.

